

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: maandag 13 oktober 2014 10:16
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwenieuws

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk het nieuws dan in je browser

Vrouwenieuws

13 oktober 2014

Nieuw op de RoSa-website

Werelddag van de geestelijke gezondheid



Tien oktober is werelddag van de geestelijke gezondheid. In 2014 ligt de focus op schizofrenie, een ernstige psychische aandoening die wereldwijd meer dan 21 miljoen mensen treft. Ook RoSa documentatiecentrum heeft aandacht voor deze belangrijke problematiek, maar dan specifiek vanuit een genderinvalshoek. [Lees de nieuwe RoSa-kwestie geestelijke gezondheid.](#)

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- "Maggie De Block is een krachtig en complexloos toonbeeld" (De Morgen, 13/10/2014)
- Hoe relevant is het gewicht van Maggie? (De Morgen, 13/10/2014)
- Jaarlijks 3 miljoen euro voor hulp prostituees (De Volkskrant, 13/10/2014)
- NHS ruling on pioneering breast cancer drug Kadcyla (BBC News, 13/10/2014)
- The modern family isn't France's dream (The Globe and Mail, 13/10/2014)
- De Block over 'blankemannenregering': "Gaan we daar blijven over zeuren?" (De Morgen, 12/10/2014)
- Hoe deze ex-prostituee Frankrijk aanspoort prostitutie strafbaar te stellen (De Morgen, 12/10/2014)
- "Vechten voor onze rechten" (De Morgen, 12/10/2014)
- 'Borstendokter' zonder opleiding verminkte minstens 10 patiënten (De Morgen, 12/10/2014)
- Mars om prostitutiebezoek strafbaar te maken in Frankrijk (De Standaard, 12/10/2014)
- Nieuwe pensioenregeling gunstig voor kinderopvang (Knack, 12/10/2014)
- IS geeft slavernij van jezidi-vrouwen toe (De Redactie, 12/10/2014)

- 800 km stappen om prostitutie strafbaar te maken (De Redactie, 12/10/2014)
- Diana Nammi on women's rights: 'We should not use culture to justify murdering women' (The Independent, 12/10/2014)
- Video: Malala's Nobel Peace Prize win celebrated (The Independent, 12/10/2014)
- Yazidi refugee: Islamic State took women "for themselves" (The New York Times, 12/10/2014)
- ISIS states its justification for the enslavement of women (CNN, 12/10/2014)
- Orman: Nadella's comments were powerless (CNN, 12/10/2014)
- Zuckerberg: Working women deserve better (CNN, 12/10/2014)
- CEO to women: Don't ask for a raise (CNN, 12/10/2014)
- A third of breast cancers can be prevented, new research says (The Globe and Mail, 12/10/2014)
- Bif Naked: In defence of breast cancer month (The Globe and Mail, 12/10/2014)
- Early epidurals don't prolong labour or increase likelihood of C-section: review (The Globe and Mail, 12/10/2014)
- Cybermobbing Briten bestrafen Rache-Pornos hart (Sueddeutsche Zeitung, 12/10/2014)
- N-VA wint ministerveredeling, vrouwen verliezen (De Morgen, 11/10/2014)
- Meisje moet trouwen uit armoede (De Morgen, 11/10/2014)
- Vliegende huisvrouw (De Morgen, 11/10/2014)
- Regering-Michel is een mannenclub (De Standaard, 11/10/2014)
- Maggie De Block laat Kris Peeters en Bart De Wever een eind achter zich (De Standaard, 11/10/2014)
- Arts, dossiervretter, vrouw met haar op de tanden (De Standaard, 11/10/2014)
- Minister van Volksgezondheid met obesitas is niet geloofwaardig (De Standaard, 11/10/2014)
- Soudan du Sud: un niveau de viols et violences sexuelles jamais vu (La Libre Belgique, 11/10/2014)
- L'Etat islamique a exécuté quatre femmes dans le nord de l'Irak (La Libre Belgique, 11/10/2014)
- 'Thigh Gap', la vidéo qui tourne en ridicule la dernière obsession minceur (Le Soir, 11/10/2014)
- Qui a peur des études de genre ? (Le Monde, 11/10/2014)
- Pourquoi j'irai à la manif pour toutes de Deauville (Le Monde, 11/10/2014)
- En Irak, l'Etat islamique exécute les femmes (Libération, 11/10/2014)
- Male students must make a stand against Islam culture at university (The Guardian, 11/10/2014)
- Day of girl child marked by clarion call to walk the walk on gender equality (The Guardian, 11/10/2014)
- The Challenge of Defining Rape (The New York Times, 11/10/2014)
- Lady Psychopaths Welcome (The New York Times, 11/10/2014)
- Malala Yousafzai, Youngest Nobel Peace Prize Winner, Adds to Her ... (The New York Times, 11/10/2014)
- Dit is de regering-Michel I (De Morgen, 10/10/2014)
- Dit zijn de ministers van de regering-Michel I (De Morgen, 10/10/2014)
- "Michel I wordt een mannenclub" (De Morgen, 10/10/2014)
- Elke minuut worden 27 minderjarige meisjes gedwongen om te trouwen (De Morgen, 10/10/2014)
- 65 procent van verkozenen in VS zijn blanke mannen (De Morgen, 10/10/2014)
- Vrouwelijke 'Ghostbusters' in de maak (De Morgen, 10/10/2014)
- De vrouwen van Athene (De Standaard, 10/10/2014)
- Vrouwen ondervertegenwoordigd: Dit wordt een regeringsfoto van de 20e eeuw (De Standaard, 10/10/2014)
- MR verdubbelt aantal vrouwen in regering (De Standaard, 10/10/2014)
- Gebrek aan vrouwen in regering, N-VA goed bedeed (De Standaard, 10/10/2014)
- BIO. Christine Defraigne stapt in voetsporen van haar vader (De Standaard, 10/10/2014)
- Maggie De Block laat Kris Peeters en Bart De Wever eind achter zich (De Standaard, 10/10/2014)
- 'Nobelprijs is eer voor alle kinderen die in slavernij leven' (De Standaard, 10/10/2014)
- Een dapper individu dat vecht voor menselijke waardigheid (De Standaard, 10/10/2014)
- Epidurale zet je best wanneer vrouw erom vraagt (De Standaard, 10/10/2014)
- Nobelprijs Vrede: 'Deze keuze grijpt terug naar het fundament van de Vredesprijs' (Knack, 10/10/2014)
- 'Terwijl u deze tekst leest, worden er wereldwijd 80 meisjes gedwongen te huwen' (Knack, 10/10/2014)
- "Nobelprijswinnaars met andere religie is boodschap van liefde" (De Redactie, 10/10/2014)
- De succesformule: Maggie blijft nummer één (De Redactie, 10/10/2014)
- Kailash Satyarthi en Malala Yousafzai winnen Nobelprijs voor de Vrede (De Redactie, 10/10/2014)
- Weinig vrouwen, De Crem "slechts" staatssecretaris (De Redactie, 10/10/2014)
- "Het is een eer voor alle kinderen die nog in slavernij leven" (De Redactie, 10/10/2014)
- Strijders kinderrechten krijgen Nobelprijs Vrede 2014 (De Wereld Morgen, 10/10/2014)
- Microsoft topman zegt sorry voor vrouwonvriendelijke opmerking (De Volkskrant, 10/10/2014)
- Angelina Jolie honorée par la reine Elizabeth II (La Libre Belgique, 10/10/2014)
- Le patron de Microsoft s'excuse après une gaffe sur le salaire des femmes (La Libre Belgique, 10/10/2014)
- Malala symbole mondial de la lutte pour l'éducation (La Libre Belgique, 10/10/2014)
- Le Thigh Gap, la fixette minceur des ados, tourné en dérision (La Libre Belgique, 10/10/2014)

- 'Avez-vous déjà acheté une femme ?' : la marche de Rosen Hicher contre la prostitution (Le Monde, 10/10/2014)
- Le prix Nobel de la paix attribué à la Pakistanaise Malala Yousafzai et à l'Indien Kailash Satyarthi (Libération, 10/10/2014)
- Malala, une rescapée des talibans Nobel de la paix (Libération, 10/10/2014)
- Interdite de volley, une Iranienne emprisonnée (Libération, 10/10/2014)
- Caitlin Moran's 'How to Build a Girl' (The New York Times, 10/10/2014)
- Five reasons Microsoft CEO's gender gaffe is worrisome for women (CNN, 10/10/2014)
- Girl's letter to sports retailer calls out gender imbalance in catalog (CNN, 10/10/2014)
- 10 things female students shouldn't have to go through at university (The Guardian, 10/10/2014)
- Emma Watson? Jennifer Lawrence? These aren't the feminists you're looking for (The Guardian, 10/10/2014)
- Microsoft chief: I was wrong to say women should not ask for pay rise (The Guardian, 10/10/2014)
- Malala Yousafzai and Kailash Satyarthi win 2014 Nobel peace prize (The Guardian, 10/10/2014)
- Disbanded LSE men's rugby club had history of racism and misogyny (The Guardian, 10/10/2014)
- It's an exciting time to be involved in trans issues (The Guardian, 10/10/2014)
- Raw power: why mocking the isolated vocals of Courtney Love is misogynistic (The Guardian, 10/10/2014)
- The moral of Malala Yousafzai and her Nobel Prize (The Independent, 10/10/2014)
- Microsoft's Nadella sorry for women's pay comments (BBC News, 10/10/2014)
- Satya Nadell's 'karma' advice: 'Deplorable and incorrect' (BBC News, 10/10/2014)
- The women who come to the UK as brides but end up as slaves (BBC News, 10/10/2014)
- Microsoft chief sets off a furor on women's pay (The Globe and Mail, 10/10/2014)
- Daughter's dare spurs mom to better girls' lives (The Globe and Mail, 10/10/2014)
- These dads say long work hours are costing them a full family life so they're opting out (The Globe and Mail, 10/10/2014)
- Video: Islamic extremist recruiting Western schoolgirls for Jihad (The Globe and Mail, 10/10/2014)
- Video: Malala: 'More powerful' with Nobel Peace win (The Globe and Mail, 10/10/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuws pagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

--

This message has been scanned for viruses and dangerous content by

-->